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HOVEDSTYRET 2022-2023 

REFERAT FRA MØTE I HOVEDSTYRET (HS) I BÆKKELAGETS SPORTSKLUB (BSK) 
 

Tid: Tirsdag 22. november 2022 kl 19.00 

Sted: BSK kontoret  

Til stede: Øystein Rikheim Sundelin, Heidi Lier Wisløff, Kristine Larneng, Frederic Ottesen, 
Ingunn Svoren, Jon Anders Henriksen, Thomas Rustad, Pål Christian Ingierd, Pål 
Trælvik, Kristoffer Halmøy, Ove Hobbesland, Øystein Heggelund Dahl, Åse 
Wikshåland, Ina Fischer  

 

Forfall: Jens Naas-Bibow, Tom Arild Vestby 

 

1. Godkjenning av innkallelse og dagsorden 

Godkjent. 

2. Godkjenning av referat 

Referat av 13. september 2022 godkjent. 
 

Hovedtema (orientering/diskusjon) 
3. Onboarding nye grupper (NB: utsettes til neste møte) 
 
Orientering/diskusjon 
4. Sportsrunden 
Sportslige resultater og utvikling siden sist 

a. Fotball 

Jobber godt med jentesatsning. Mange spiller håndball i BSK. Hermann Berg ansatt som 
jenteansvarlig. Har arrangert populære jentedager. Rekrutteringsdag ved skolestart, alle grupper 
representert, positivt tiltak som fotballen ønsker at vi fortsetter med. 

Sliter med banekapasitet, flere medlemmer/gruppa har blitt større. Utfordring også å få 
rekruttert trenere, enten pga. høye lønnskrav el. i strid med klubbens verdier. Tilbyr både 
dommerkurs og trenerkurs for ungdoms/juniorutøvere. 

Ønsker hjelp fra administrasjonen til informasjon for rekruttering av dugnadsinnsats til NC. Viktig 
etter to år uten turnering og mange nye utøvere og foreldre i yngre årskull. 

b. Friidrett 

Sesong avsluttet, feiret med klubbkveld og markering av Josteins VM gull i veteranklassen 80+. 
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Planlegger aktivitet på Sportsplassen i vinter.  

c. Ski 

Norgescupen starter førstkommende helg. Spent på tre utøvere, spesielt Milla som har gode 
testresultater. 

Spente på treningsfasiliteter mht. energipriser på snøproduksjon på Ekeberg. Planlegger for 
vanlig drift, men ikke avklart. 

Årlig samling på Beito for hele gruppa om 14 dager. 

d. Håndball 

Herrelaget nettopp slått Arendal og Elverum borte. 12 poeng, 5. plass med samme poeng som 3. 
plassen. Hjemmekamp mot DHK i morgen, ønsker flere BSKere velkommen på tribunen. 
Damelaget 2. plass på tabellen. Vil i så fall rykke opp til 1. div. neste år. 
 
God aktivitet i yngre årsklasser. 

e. Orientering 

15. plass i junior VM, etter utsettelse av arrangementet. Eliten går bra. 

Rekruttering av barn, økning under covid fra 10 til 50/60 utøvere. 10-12 aktive ungdommer. Har 
tilstrekkelig belegg av foreldretrenere på yngre årganger.   

f. Innebandy 

Felles foreldremøte for de yngste årgangene, 2016-2012. Rekrutterer utøvere fra hele byen, litt 
logistikkutfordringer, men positivt. Få med tilknytning til Bekkelaget fra 15 år og oppover. 

Junior (15 år) og oppover bra, herrelaget gjør det bra i 1. div, 3. plass. 

Skal ha lagledermøte i begynnelsen av desember, ønsker besøk fra NC-administrasjonen for å øke 
rekrutteringen til dugnadsinnsats under NC. 

5. Status 
 

a. Administrasjonen 
Ansatt Joakim Hykkerud som ansvarlig for NC-håndball. Skal også jobbe mot 
sponsormarkedet med Martin. 
God stemning, påmeldingene til NC 2023 har begynt. Fokus nå på rekruttering av lag i 
Europa.  

 
b. Norway Cup 2022 

NC 2022 ble en suksess både økonomisk, sportslig, og omdømmemessig. 
 
Årsresultat for BSK for 2022 ligger an til i underkant av 4 MNOK. 
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6. BSK Arena 
 
Byrådet har i saksfremlegg gitt negativ innstilling til for behandling av garantisøknad fra BSK og OIK 
for finansiering av BSK arena. Dette kom svært overraskende og stikk i strid med det som har vært 
kommunisert i lang tid fra politisk ledelse. : https://einnsyn-fillager-
api.api.oslo.kommune.no/fil?virksomhet=976819837&filnavn=f6b454f59e594c02818a502c9a54f66c
_46776893bfdbbabfab66ecc6a5ffdb60.pdf 
 
Den negative instillingen begrunnes i for høy risiko etter kommuneloven § 14-19. Innstillingen kom 
uten noen form for kontradiksjon fra vår side, og instillingen lider både av saksbehandlingsfeil, feil 
ved rettsanvendelsen og feil faktum. Det er innsendt tilsvar til byrådet og umiddelbart iverksatt 
dialog med de politiske partiene i Bystyret. Byrådet beslutter endelig innstilling i Byrådsmøte 24. 
november 2022. 
 
Saken vil kunne gå til Finansutvalget i Oslo bystyre 1. desember og deretter til Bystyret 7. eller 14. 
desember. Ev. vil den utsettes til over nyttår. 
 
7. Budsjett 2023 og fordeling av midler elite 
Budsjettert med overskudd på 2,9 MNOK for 2023. 
 
Fordeling elite 2022 

• Håndball:  Kr. 975 000 

• Friidrett: Kr. 75 000 

• Ski: Kr. 150 000 

• Orientering: Kr. 150 000 
 
Vedtak 
8. Islegging, Sportsplassen 
 
Saken har to hovedperspektiver: 
 
På den ene siden har man en frivillig gruppe i BSK som legger ned arbeid i å etablere skøytebane for 
klubbens medlemmer og sognets beboere. Skøytebanen skaper utvilsomt stor aktivitet og 
idrettsglede og er et positivt tiltak på vår «hjemmearena».  
 
På den andre siden mener Friidrett islegging hindrer løping i de ukene det ligger is, grunnet 
vannsøl/isdannelse på banen. Videre at islegging medfører skade el. risiko for skade på tartanen. 
Gresset trenger også ekstra pleie etter islegging. Dette har en kostnadsside. 
 
Mulig tiltak kan være inngjerding og etablering av matter/bro. Det er snakk om ca. 8 uker med is. 
 
Øystein svarer den frivillige gruppa at BSK er moderat positivt innstilt til islegging, så lenge man 
finner en løsning som ivaretar tartanen, og ber om en tilbakemelding for en god løsning av dette. Ev. 
finansiering av gjerder etc. bør avklares med Sportsplassen AS. 
 
 
9. Suppleringsvalg til valgkomiteen, nytt varamedlem 
HS ber valgkomiteen innstille på nytt medlem som tas opp til avgjørelse i HS. 
 
 
 

https://einnsyn-fillager-api.api.oslo.kommune.no/fil?virksomhet=976819837&filnavn=f6b454f59e594c02818a502c9a54f66c_46776893bfdbbabfab66ecc6a5ffdb60.pdf
https://einnsyn-fillager-api.api.oslo.kommune.no/fil?virksomhet=976819837&filnavn=f6b454f59e594c02818a502c9a54f66c_46776893bfdbbabfab66ecc6a5ffdb60.pdf
https://einnsyn-fillager-api.api.oslo.kommune.no/fil?virksomhet=976819837&filnavn=f6b454f59e594c02818a502c9a54f66c_46776893bfdbbabfab66ecc6a5ffdb60.pdf
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10. Eventuelt  
Lønn daglig leder; Kun økt med 1 % siste 4 år. Øystein får mandat til å reforhandle vilkårene for 
generalsekretær i tråd med lønnsutviklingen i samfunnet ellers. 

 

Møtet ble hevet kl. 21:30 

 
 
 
 
 
 

   

Øystein Rikheim Sundelin (sign) Kristine Larneng (sign) 
Leder Sekretær 


